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írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A rendőrségen belül is rendet tesznek-e két hét alatt? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter űr!

2016.08.16-án kérdést intéztem a Belügyminiszter úrhoz : igaz-e, hogy a siófoki
Rendőrkapitányság egyik magas beosztású vezetője tettleg bántalmazott egy megbilincsel t
személyt ?

Dr. Kontrát Károly államtitkár úr 2016 .09.19-án kelt válaszában arról tájékoztatott, hogy a
Központi Nyomozó Főügyészség Kaposvári Regionális egysége nyomozást folytat az ügyben ,
bár Somogy megye rendőrkapitánya az intézkedést jogszer űnek minősítette .

Amennyiben a büntetőeljárás azóta lezárult, kérem a T. Miniszter urat, hogy tájékoztasson
annak eredményéről . Született-e terhelő vallomás a Siófoki Rendőrkapitányság bármely
vezető beosztású tagjára nézve? Amennyiben igen, megtörtént-e a gyanúsítás? Lett-e más
egyéb következménye az ügynek? Hivatalában maradhat-e olyan rend őr, akivel szemben a
legcsekélyebb ilyen gyanú is felmerül, hogy b űncselekményt követett el?

Különösen érdekes ez a 2013-as Izsáki ügy tükrében, amikor az akkori országo s
rendőrfőkapitány - nagyon helyénvalóan - azonnal radikális személyi intézkedéseket tett ,
mondván: „Magyarországon utoljára az 1950-es években fordult el ő, hogy
kényszerintézkedés alá vont személyt rendőrök megverhettek következmények nélkül!”



Tudomásunk szerint a Rendőrkapitányság tevékenysége kapcsán az elmúlt közel egy évben
több mint félszáz büntetőeljárás indult hivatali visszaélés és bűnpártolás miatt, mely ügyekben
különböző beosztású rendőrök kerültek gyanúsítottként kihallgatásra . Van-e valóságalapja a
fentieknek, s ha igen, ezek az eljárások milyen eredménnyel zárultak, illetve közülük menny i
van jelenleg is folyamatban? Fellép-e a kormány a rendőrség berkein belül elkövetett
bűncselekményekkel szemben?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2017 . július 19.
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